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דברי המנכ"ל ג'וש ויינשטיין, שהציג את הדוחות הכספיים המוצלחים והתייחס לנושא שייט נהרות: " אין תוכניות
להיכנס לעסקי שייט נהרות. בדקנו את הנושא בעבר ולא שוללים לבדוק את זה בעתיד"
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תאגיד קרניבל (Carnival Corporation) חשף את תוצאות הדוחות הכספיים לרבעון השני של 2024 , סיפק תחזית
לרבעון השלישי ולשנה כולה.

לפני חשיפת הדוחות הכספיים, המנכ"ל ג'וש ויינשטיין (Josh Weinstein) התייחס לנושא שייט נהרות ואמר: " אין
תוכניות להיכנס לעסקי שייט נהרות. בדקנו את הנושא בעבר ולא שוללים לבדוק את זה בעתיד. זו נישה די קטנה, וכדי

שמשהו כמונו יזיז את המהלך, זה צריך להיות די אטרקטיבי. כפי שאמרתי בעבר, אני חושב שאם נתמקד במותגים
שלנו ונתמקד בעשייה טובה יותר אז נשפיע הרבה יותר על העסק הזה".
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ויינשטיין ציין כי התאגיד ביצע אופטימיזציה של נוכחותה בתעשיית השייט על ידי איחוד P&O Australia למותג
Carnival Cruise Line, והצביע על ההתמקדות של החברה במוצרי האוניות הגדולות שלה. "מהלך זה יגביר עוד יותר
את הקיבולת של המותג החזק ביותר שלנו, ויביא את סך הצי לתשע ספינות חדשות שיצטרפו לקרניבל קרוז ליין מאז

2019, כולל המעבר המוצלח של שלוש האוניות מקוסטה קרוזס. פעולות אלו, בשילוב שתי הספינות מסוג XL המתוכננות
למסירה ב-2027 ו-2028, יגדילו את הקיבולת של Carnival Cruise Line בכ-50% לעומת 2019".

עיקרי הנקודות בדוחות הכספיים

* הרווח הנקי ברבעון השני השתפר בכ- 500 מיליון דולר בהשוואה לשנת 2023 והרווח הנקי המתואם עלה על תחזית
מרץ בכ-170 מיליון דולר.

* שיא רווח תפעולי ברבעון השני של 560 מיליון דולר, כמעט פי חמש מרמות 2023, עם הכנסות שיא ברבעון השני של
5.8 מיליארד דולר.

* תחזית התשואה נטו לשנה כולה לשנת 2024 (במטבע קבוע) לכ-10.25% בעקבות המשך הביקוש החזק והעלאת תחזית
הרווח הנקי המתואם לשנה כולה בכ-275 מיליון דולר.

* סך ההפקדות של לקוחות הגיעו לשיא של 8.3 מיליארד דולר, עברו את השיא הקודם ב-1.1 מיליארד דולר.
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